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POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

 
Typ av möte: Brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

Mötesdatum: 2022-03-09 kl. 16.30 -18.00 

Närvarande: Gunilla Grudevall-Steen (L) ordförande, Helena Edberg (KD) 1:e vice 
ordförande, Bertil Damberg (S) 2:e vice ordförande, Andreas 
Brännström (M), Mikael Carlsson (NL), Lisskulla Zayane (MP), Daniel 
Ridnert (C) 
 
Jan Landström – Säkerhetssamordnare  
Anna Karlsson – Kommunpolis 
Henrik Ahl – Stabschef  
Susanne Bohman - Samordnare för civilsamhället 
Josefine Bergström – Sekreterare  
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen öppnade mötet. 
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Upphandling trygghetsvakter/kommunvakter 
Jan Landström informerade om att elva anbud har kommit in. En utvärdering pågår som 
ska vara klar i nästa vecka. På frågan om hur vakternas bilar kommer att se ut så svarade Jan 
att Nackas logga, vaktbolagets logga samt texten trygghetsvakt kommer att stå på bilarna.  
 
4. Framgång Fisksätra 
Gunilla Grudevall-Steen informerade om projektet Framgång Fisksätra. Projektet startade 
efter att Fisksätra blev kategoriserat som ett utsatt område.  
 
Planerade insatser inom Framgång Fisksätra: 

• Bryta utanförskapet i skolan.  
• Fler ska få jobb – viktigt för att stävja utanförskap.  
• Upprustning och byggandet av nya bostäder. 
• Multisporthall ska bli större och med det ska bl.a. fritidsgården att rymmas där i. 

Augusti startar bygget.  
• Saltsjöbanan ska byggas ut med spår.  



  2 (3) 

En samordnare för de olika insatserna ska tillsättas. Beslut om samordnare behöver tas i 
kommunstyrelsen. Återkoppling till brottsförebyggande rådet kommer att ske när beslutet 
är taget. Gunilla informerade även om dagvandring och andra aktiviteter som 
brottsförebyggande rådets ledamöter är välkomna att delta i.  
 
På frågan om hur samarbetet med Stena Fastigheter ser ut så svarade Jan att Stena 
Fastigheter satsar jättemycket och samarbetet ser mycket god ut.  
 
5. Fortsatt arbete i Fisksätra samt information från polisen  
Jan Landström och Anna Karlsson informerade om att virtuella studiebesök har genomförts 
i Sigtuna, Rinkeby, Södertälje och Åkersberga. De presenterade vilka lärdomar de fått från 
studiebesöken och vilka aktiviteter som är i gång idag i Nacka. Susanne Bohman 
informerade om dagvandring och nattvandring i området. Presentationen finns bilagd 
minnesanteckningarna (bilaga 1) 
 
Anna Karlsson informerade om det aktuella läget i Nacka. Vilken är den att det småputtrar 
just nu ute i olika områden i Nacka. Med det menar hon att läget inte är lika lugnt som det 
varit tidigare. Hon presenterade brottsutsatta platser i Nacka och brottsutvecklingen per 
anmälda brott. Presentationen finns bilagd minnesanteckningarna (bilaga 2) 
 
Susanne Bohman informerade om Stena dialoglounge och om sportlovet som blev en 
vändpunkt. Boende i Fisksätra tyckte att det var obehagligt i början då Fisksätra blev 
kategoriserat som utsatt område och det var många poliser i området men nu så har det 
vänt till att det upplevs som tryggt. Att se samverkan mellan alla aktörer på sportlovet var 
helt fantastiskt, sa Susanne. Dock uttrycker de boende i Fisksätra att de har en känsla av att 
något kommer att hända i området. De tongivande personerna finns inte i området just nu 
så då har det blivit lugnare. Presentationen finns bilagd minnesanteckningarna (bilaga 3) 
 
6. Förebyggande insatser på Saltsjöbanan 
Jan Landström och Anna Karlsson informerade om att man tittar på utökade 
kommunikationer och insatser för att minska stöket på Saltsjöbanan. Flera möten har ägt 
rum med aktuella aktörer och flertalet insatser kommer att ske redan på måndag. Bland 
annat kommunens trygghetsvärdar, fritidsgårdarna, ungdomsteamet och SLs egna 
trygghetsvärdar är inblandade. Ariva är dem som samordnar det hela. Biljettkontrollanter 
behövs också. Susanne Bohman informerade att hon har försökt få tag i Ariva med frågan 
om dagvandrarna kan få åka gratis.  
 
7. Trygghetsvandring i Björknäs 
Jan Landström och Anna Karlsson informerade om att den bakomliggande orsaken till att 
trygghetsvandringen utfördes var för att en knivskärning utanför Jets Burger hade skett.  
Redogörelsen av trygghetsvandringen finns bifogad minnesanteckningarna (bilaga 4). 
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8. Rapport från de 4 arbetsgrupperna Trygg och Säker 
Jan Landström presenterade den senaste rapporten från den fyra arbetsgrupperna Trygg och 
Säker. Gemensamt för samtliga arbetsgrupper är att det är ovanligt lugnt i alla områden, 
vilket även brottsstatistiken visar. Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 5). 
 
9. Övriga frågor 
Inbjudan från nationella BRÅ 
Digital session om förslaget till ny kommunlagstiftning inom det brottsförebyggande arbetet 
sker den 7 april kl.16.00-17.00. Anmälan till den digitala sessionen görs via Brås webbplats 
www.bra.se/rff, under fliken Digital session för lokalpolitiker – om förslaget till ny 
kommunlagstiftning. 
 
Handlingar från SSPF-möten 
Bertil Damberg frågade vid förra sammanträdet om det var möjligt att få del av handlingar 
från när SSPF har möten i sitt nätverksforum. Henrik Ahl har kontaktat Charles och 
Marcus med frågan och de ska återkomma till Bertil Damberg. 
 
 
Vid anteckningarna 
Josefine Bergström 

http://www.bra.se/rff

